
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 09-2013 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2013-10-07  § 87 – 95 
 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte  
Tid 18.30 
Plats Romevi 
Närvarande: Kalle Engström, Gunilla Hedin, Janne Flodin, Kjell Johansson 

  
  Ansvarig 
 
§ 87 Öppnande 
 
§ 88 Dagordning 
 
§ 89 Föregående 
        Protokoll 
 

 
Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 90 Ekonomi 
 

Medlemsavgifter har börjat komma in från de som inte betalat. 
Dock inget från juniorerna, de har inte heller redovisat sina 
Sverigelotter. 
 
Diskussion om eventuell merkostnad för spel i division 4. 
Bedömdes inte medföra några större kostnader. 
 
Föreningen sponsrar herr och damlaget med 100kr/spelare för 
genomförande av höstavslutning. 
 
Monica Kindblad efterfrågar ett möte om dagbarnvårdarnas 
verksamhet på Romevi. Planerat till slutet av oktober. 

Janne 
 
 
 
Kalle 
 
 
Janne 
 
 
Janne/Kall
e 

§ 91 Fotboll 
 
 
 

Kalle och Kjell har arbetat fram en mall till tränaravtal. Mallen 
distribuerad till styrelsen. Kommer att aktualiseras lite och därefter 
läggas upp på hemsidan. 
 
Fortsatta diskussioner om samarbetsklubb. Kalle fortsätter kolla 
intresse med andra föreningar. Damerna kommer att provträna ett 
par tillfällen med Hermansby. 
 
Informera om RUF i Västerlanda skola för att locka fler ungdomar 
till föreningen. Görs inför nästa säsong. 
 
Finns intresse från föreningen att arrangera någon form av Cup på 
Romevi. Föreningen har kontaktat ett par ledare för att få hjälp 
med att arbeta fram ett förslag. Styrelsen bjuder in till möte om 
detta senare under hösten. 
 
Viktigt att fotbollssektionen funderar över hur man skall formera 
sig inför nästa säsong. 
 
 

Thomas 
 
 
 
Kalle 
Janne 
 
 
Janne 
 
 
Janne 
 
 
 
 
Maria 



§ 92 Kansli info  Stenläggning vid damernas/herrarnas omklädningsrum och vid 
ingången till speakerbåset/kiosk genomförd. 
 
PS Bygg har grävt ned slang för bredband mellan kansliet och 
stora lokalen. Återstår att dra kabel. 
 
 
Två arbetsdagar genomförda. Alla planerade arbeten hanns med. 
Dåligt med deltagande från flera lag, dock var engagemanget stort 
från de som var på Romevi. 
 
Snart dags att omförhandla entreprenaden i Diseröd. 
Gräsklipparen är i dåligt skick. (Gammal, kräver mycket 
reparationer). 

Janne 
 
 
Thomas 
 
 
 
Janne 
Thomas 
 
 
Kalle 

§ 93 Övriga frågor Styrelsen har kontaktat en ledare i föreningen för koll av intresse 
att hjälpa till att söka sponsorer. Positivt gensvar och diskussioner 
pågår hur vi går vidare 
 
RUF föreningsdag på ICA Maxi genomförd av F99/00, positiv 
respons. 
 
Förslag om L-O Mattsson som föreläsare vid höstmötet 13/11. 
Kontakt tagen, väntar på svar. 
 
Utdelning av förtjänsttecken på höstmötet. Arbete pågår. 
 
Ledarbrist i bordtennisen. Föräldramöte 13/10 18:00 
 
Wallgren ordnar 300 julkärvar för föreningen att sälja. F01 
tillfrågade, annars F99/00. 
 
Kalle informerade från idrottsrådet. Kommer ett nytt sätt att 
redovisa aktivitetskort. Mer information kommer under 
hösten/vintern. 
 
Arbete pågår med att uppdatera/förnya medlemsregistret 
 
Kalle påminde om höstmötet 13/11 
 
Diskussion om kandidater till årets RUFare. 
 
Höstmötet bestämdes till onsdag 13/11  
Huvudstyrelsemöte 4/11 och 30/11 (10:00 -16:00). 
 

Janne/Kall
e 
 
 
Annika 
 
 
Janne 
 
 
Janne 
 
Pingisen 
 
Janne 
 
 
Kalle 
 
 
 
Janne 
 
Kalle 
 
Styrelsen 

§ 94 Nästa möte Nästa möte måndag 4/11 klockan 18:30. 
För fika ansvarar: Annika 
 

 

§ 95 Avslutning Mötet avslutades 
 

 

 
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Jan Flodin 
Ordförande   Sekreterare  


